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Siguldas novada pašvaldības
Inčukalna pagasta iedzīvotāju padome

Sanāksmes  PROTOKOLS

2024.gada 30.aprīlī Nr.3

Sanāksme 
sākas: 

plkst. 17.30

Norises vieta: Inčukalna kopienas centrā, Vecā pasta ēkā, Atmodas 
ielā 2

Sanāksmē piedalās:
Padomes priekšsēdētāja 
vietniece

Jolanta Bodniece

Padomes locekļi: Sanita Pole
Aija Mukāne
Ina Masule
Līvija Šingele
Armands Eglītis

Sanāksmē nepiedalās:
Padomes priekšsēdētājs Ivo Bernats
Uzaicināti: Siguldas novada:

1) Domes priekšsēdētājs Linards Kumskis, 
2) Transporta būvju nodaļas, Ceļu 

būvinženieris Rihards Keišs,
3) Attīstības projektu un uzņēmējdarbības 

projektu nodaļas Uzņēmējdarbības 
projektu vadītāja Lauma Larionova

Citi dalībnieki: Inčukalna pagasta  iedzīvotāji, kā arī citi 
interesenti

Sēdi atklāj Padomes priekšsēdētāja vietniece Jolanta Bodniece. 

Sanāksmes tālāku vadīšanu veic Padomes locekle Līvija Šingele.

Darba kārtībā:
1. Informācija par saņemto atbildi no Siguldas novada domes uz 

Padomes 18.01.2024. iesniegumu
2. Ceļu infrastruktūras jautājumi (to virzība)
3. Pakalpojumu pieejamība Gaujas ciemā
4. Līdzdalības/ sociālā integrācijas fonda budžeta projekta konkursu 

nosacījumu aktualizācija
5. Medicīnas pakalpojumu pieejamība Siguldas slimnīca/Siguldas 

poliklīnika
6. Citas aktualitātes

1. Saņemtās atbildes no Siguldas novada domes
Padomes locekle I.Masule informē:
2024.gada 18.janvārī Padome Siguldas novada pašvaldībai (turpmāk - 
Pašvaldība) nosūtīja vēstuli, kurā sniegta informācija par  aktuāliem 
jautājumiem Inčukalna pagastā:
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- Apgaismojuma jautājums Inčukalna un Gaujas ciematā.
- SIA Rettenmeier Baltic Timber darbības notekūdeņu novadīšanā un 

tā atbilstība vides drošības jautājumos. 
- “Naftas bāze Vangaži” (pienākumu pārņēmējs SIA “Vangažu 

termināls”)  vides drošības jautājumi.
- Ceļu satiksmes drošības jautājumi posmā P10 krustojums uz 

Indrāniem un P10 krustojums uz Allaži/Plānupes iela.
- Informācija par Gaujas ciemu un piekļuves alternatīvas Kravas 

autotransporta kustība materiālu transportēšanai pa valsts vietējo 
autoceļu V94 “Sēnīte – Kārļzemnieki”.

Padome 2024.gada 13.februārī saņēma Pašvaldības izpilddirektores 
vietnieka saimnieciskajos jautājumos A.Ozoliņa parakstītu atbildi ar 
pielikumiem, kurā aprakstīta Pašvaldības darbības aktualizētajos 
jautājumos.

2. Ceļu infrastruktūras jautājumi (to virzība)
Padome kopā ar iedzīvotājiem diskutē par:

a. Autoceļa Inčukalns – Kļavas atkāšana/ smagā transporta 
novirzīšana pa to;

b. Gājēju celiņa Inčukalns – Sēnīte izbūves iespēju virzību;
c. Ielu apauguma kārtas noņemšana/ koku zaru apzāģēšana 

Inčukalnā, Egļupē, Gaujā;
d. Pārskatīt ceļa zīmes  "Neapstājoties tālāk braukt aizliegts" jeb 

“Stop zīmes” pamatotību/nepieciešamību Atmodas un Cīruļu 
ielas krustojumā (Inčukalns).

Domes priekšsēdētājs L.Kumskis informē par autoceļa Inčukalns – 
Kļavas projekta gaitu, kā arī to ka tiek gaidīta atbilde no Vides aizsardzības 
un reģionālās attīstības ministrijas par Bērnudārza būvniecības projekta 
finansējumu, jo šie abi projekti ir sasaistīti. Saistībā ar apauguma kārtas 
noņemšanu un “Stop zīmes” ceļa zīmes ierīkošanu nodos informāciju 
Transporta nodaļai.

Transporta būvju nodaļas, Ceļu būvinženieris Rihards Keišs norāda, 
ka ceļu uzlabošanas darbus novadā plānots pabeigt līdz 2024.gada 
30.jūnijam.

Nolemts:
Lūgt Pašvaldībai:

- izvērtēt iespēju ātruma samazināšanai posmā Sēnīte - SIA 
Rettenmeier Baltic Timber un Silziedu ielā;

- pārskatīt ceļa zīmes  “Neapstājoties tālāk braukt aizliegts” jeb “Stop 
zīmes” pamatotību/nepieciešamību Atmodas un Cīruļu ielas 
krustojumā (Inčukalns);

- izvērtēt iespējas turpināt meklēt risinājumus veloceliņa/ gājēju celiņa 
izbūvei Sēnīte- Inčukalns.

3. Pakalpojumu pieejamība Gaujas ciemā
Padome kopā ar iedzīvotājiem diskutē par:

a. Veikala pieejamība un tā atbilstība vides pieejamības prasībām;
b. Jauna mazumtirgotāja piesaistes iespējamība (Mego/Aibe) 

Gaujas ciemā, atrašanās vietas alternatīvas, konkurences 
palielināšana, iespēja samaksāt rēķinus;
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c. Pašvaldības sniegto pakalpojumu pieejamības sadrumstalotība, 
nenodrošinot pastāvīgu darba laiku/alternatīvas iespējas 
pastāvīgam pakalpojuma nodrošinājumam;

d. esošo resursu iespējas izmantot ne tikai maznodrošinātajām 
personām, bet arī visiem iedzīvotājiem, piemēram veļas 
mazgāšana par samaksu;

e. Transporta pakalpojumu nodrošināšana “vientuļajiem” 
iedzīvotājiem, lai apmeklētu Inčukalnā/Siguldā klientu 
apkalpošanas centru/Sociālo dienestu/Kapus/Veikalus – 
regulārs reiss.

Nolemts:
Domes priekšsēdētājs L.Kumskis pieņem informāciju iespēju 
apzināšanai un tālākai virzībai.

4. Līdzdalības/ sociālā integrācijas fonda budžeta projekta 
konkursu nosacījumu aktualizācija

Padome kopā ar iedzīvotājiem diskutē par iespējamajiem 
priekšlikumiem kādi varētu būt līdzdalības/ sociālā integrācijas fonda 
budžeta projekta konkursu nosacījumu maiņai:

a. Ja 1x uzvar, tad divus gadus nav iespējas pretendēt uz šo 
finansējumu;

b. Par cik projektiem “jābalso” tik projektiem arī finansējums 
piešķirams;

c. Mazos pagastus/apdzīvotās vietas izdalīt atsevišķā kategorijā – 
lai nodrošinātu konkurenci ņemot vērā iedzīvotāju skaitu 
konkrētajā apdzīvotajā teritorijā (Sunīši, Egļupe, Kļavas, 
Lēdurga, More…). Ņemt vērā pagastu daudzšķautņainību 
(Inčukalns) vai viengabalainību (Mālpils);

d. Siguldas pilsētu neizvirzīt, kā prioritāti, kura saņem 
finansējumu un nekonkurē ar citām apdzīvotām vietām.

Nolemts:
1) Domes priekšsēdētājs L.Kumskis pieņem informāciju iespēju 

apzināšanai un tālākai virzībai;
2) Lūgt Attīstības projektu un uzņēmējdarbības projektu nodaļas 

Uzņēmējdarbības projektu vadītāju L.Larionovu nodot 
priekšlikumus Juridiskajai nodaļai.

5. Medicīnas pakalpojumu pieejamība Siguldas 
slimnīca/Siguldas poliklīnika

Padome kopā ar iedzīvotājiem diskutē kā veidojas valsts apmaksātu 
pakalpojumu pieejamība, piemēram magnētiskās rezonanses izmeklējumi 
u.c.
Nolemts:

Domes priekšsēdētājs L.Kumskis pieņem informāciju iespēju 
apzināšanai un tālākai virzībai.

6. Citas aktualitātes
Domes priekšsēdētājs L.Kumskis informē:

-  par iedzīvotāju iespēju iesaistīties teritorijas detālplānojuma 
izstrādē, t.sk. Kļavu un Egļupes ciemiem, Inčukalna ciema robežu 
pārskatīšana;

- Papildus ūdens ieguves vietu Inčukalnā;
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- Bērnudārza projekta, Miera ielā , Inčukalns apstiprinājums, bet 
būvēšanas finansējums atkarīgs no VARAM pieņemtā lēmuma;

- Iedzīvotajiem ir iespēja pieteikties energoefektivitātes projektos, lai 
siltinātu mājas;

Kļavu ciema iedzīvotāji lūdz rast iespēju izveidot gājēju celiņu un 
asfaltētu segumu, ja arī netiktu apstiprināts “Bērnudārza būvniecības” 
projekts.

Egļupes ciema iedzīvotāji:

- Padomes locekļus uzaicina uz Latvijas Republikas atjaunošanas gada 
dienas svinībām 4.maijā, Egļupē.

- jautā par iespējām neiekļauties Egļupes kooperatīvā;
- lūdz atbalstu nodrošināt centralizēto ūdens padevi arī ziemas 

periodā;
- lūdz izbūvēt nojumi/pieturu, lai skolēniem būtu, kur sliktos laika 

apstākļos patverties gaidot autobusu.

Padomes priekšsēdētāja vietniece J.Bodniece sanāksmi slēdz.

Sanāksme slēgta 20:10

Komisijas priekšsēdētāja vietniece   Jolanta 
Bodniece

Sekretāre    Ina Masule


